

# 東歐古城 經典15日之旅

## Eastern Europe 15 Days

2020年4月29日

溫哥華出發

Land Tour

\$3,299起

含團費 部分門票 特色餐

單人房差 \$1,199



### 【費用包括】

1. 當地4星酒店及城市稅
2. 行程中所列的景點門票
3. 行程中提供所有的餐和當地特色餐
4. 優秀中文導遊
5. 隨團領隊 (30人以上) , 觀光旅遊由當地導遊陪同解說。

### 【費用不包括】

1. 全程機票
2. 歐洲簽證費用
3. 全程小費 (領隊/導游/司機 全程合計 €140歐元每人, 出發前茶會一起交付)
4. 個人平安保險, 旅遊醫療保險及行李保險(建議必須購買此些保險)
5. 一切純屬私人性質的消費
6. 行程上所有沒有列明的項目

付款方式: 支票或現金, 信用卡需另附3% Merchant Fee  
報名方式: 每人訂金CAD\$500 (護照複印件, 護照有效期必須有6個月以上), 餘款出發之前3個月必須付清。  
本公司保留因匯率和國內節假日接待價格波動而調整的權利。



### 【行程特色】

- ★波蘭首都 - 華沙
- ★歷史名城, 波蘭的故都 - 克拉科夫
- ★特別安排夜晚船游  
“多瑙河的明珠”美譽的布達佩斯
- ★船游布萊德湖 & 上湖岸的布萊德城堡
- ★歐洲的九寨溝 - 十六湖國家公園
- ★阿爾卑斯山的童話首都 - 盧布爾雅那
- ★世界音樂之都 - 維也納
- ★華沙及布達佩斯等各住宿兩晚  
深度體驗當地風土人情

LULU  
樂天旅遊  
TOURS

604 285 5858

www.lulutours.ca | info@lulutours.ca

#135 4328 No.3 Road, Richmond, BC V6X 2C2





## 4/29 DAY 1 Vancouver ✈️ Warsaw 華沙

從溫哥華搭乘飛機轉機前往華沙。

Depart with Air Canada flight to Warsaw via Amsterdam.

## 4/30 DAY 2 Arrive Warsaw 華沙-波蘭

抵達以後導游接機，送酒店休息。

Arrive in Warsaw, the capital of Poland. Tour guide will warmly greet you and transfer to hotel for a good night's rest.

住宿:Leonardo Royal Hotel Warsaw 4\* or equivalent

## 5/1 DAY 3 Warsaw 華沙-波蘭 早/晚餐

華沙是波蘭的首都，【華沙老城】凝聚著古老的歷史。【肖邦公園】原名瓦金基公園，是華沙最大的公園，因豎立有肖邦雕像而得名。外觀【華沙王宮】，這裏曾是瑪佐大捨公爵的住宅。舊城區以【札姆克約廣場】為界，外圍有城牆作為區分。

Explore the [Warsaw Old Town], and [Chopin Park]. Outside view [Royal Castle], located in the [Castle Square], features the landmark Sigismund's Column to the south-west.

住宿:Leonardo Royal Hotel Warsaw 4\* or equivalent

## 5/2 DAY 4 Warsaw 克拉科夫-波蘭 350KM 4.5H 早/晚餐

克拉科夫是波蘭第二大城市，歷史上波蘭的故都。【中央廣場】是克拉科夫最讓人心動的地方。【弗洛瑞安城門】是舊城的主門，黝黑的城牆上掛滿了許多五彩繽紛的繪畫，有水彩、油畫、素描等。游覽【聖瑪麗教堂】和【巴貝爾城區】。

Transfer to Krakow. Visit [Main Square] at the center of the city. [St. Florian's Gate] a focal point of Krakow's old town. [St. Mary's Basilica] officially known as the Church of Our Lady Assumed into Heaven. [Krakow Barbican], a historic gateway leading into the Old Town.

住宿:Hotel BEST WESTERN Efect Express Krakow 4\* or equivalent

## 5/3 DAY 5 Krakow 維利奇卡-波蘭 Budapest 布達佩斯-匈牙利 385 KM 6.5H 早/晚餐

前往舉世無雙的【維利奇卡地下鹽礦城】，此鹽城從被大量開採製鹽至今歷史長達七百年，故聯合國於1978年將其列為世界文化遺產。游覽完畢驅車前往匈牙利首都“多瑙河的明珠”布達佩斯進發，抵達後入住酒店休息。

Visit [Wieliczka Salt Mine], as one of the world's oldest salt mines in operation, opened in the 13th century. Proceed to the capital of Hungary - Budapest.

住宿:NH Budapest City 4\* or equivalent

## 5/4 DAY 6 Budapest 布達佩斯-匈牙利 350KM 4.5H 早/晚餐

【英雄廣場】連接城市公園和安德拉什大街的地標。外觀【國會大廈】，位於佩斯一側的新哥特式建築。通過【鏈橋】，多瑙河上最為華麗的一座橋，即可登上城堡山。外觀【馬加什教堂】、游覽【布達王宮】、【漁人堡】。晚餐後特別安排船遊多瑙河，體驗藍色多瑙河夜之魅力，遊船穿梭於市中橋梁，兩旁美景定能盡收眼簾。

Tour [Heroes' Square] and [Hungarian Parliament Building], a notable landmark of Hungary. Then visit [Szechenyi Chain Bridge], a suspension bridge that spans the Riber Danube between Buda and Pest. Outside view [Matthias Church]. [Buda Castle] is a historical castle and palace complex of the Hungarian kings in Budapest. Enjoy a nightview sightseeing cruise down the Danube River.

住宿:NH Budapest City 4\* or equivalent

## 5/5 DAY 7 Budapest 薩格勒布-克羅地亞 311KM 4H 早/晚餐

游覽【聖伊什特萬聖殿】，以匈牙利第一國王聖伊什特萬命名，他的右手存放於這座教堂。之後前往克羅地亞首都薩格勒布市，抵達後參觀【古城廣場】，【聖母升天大教堂】，宗教聖地【石門】，【鐵托廣場】，【聖馬可教堂】等。

Visit [St Stephen Basilica] in the morning. Then head to Zagreb, Explore the [St. Mark's Square], [St. Mark's Church] upon arrival. [Zagreb Cathedral] is dedicated to the Assumption of Mary. [Stone Gate] is one of the more noteworthy landmarks of the Upper Town of Zagreb.

住宿:Panorama Zagreb Hotel 4\* or equivalent

## 5/6 DAY 8 Zagreb Plitvice National Park 普利特維采湖群國家公園-克羅地亞 2H Zagreb 薩格勒布-克羅地亞 早/晚餐

乘船參觀【十六湖國家公園】。美麗景色被譽為「歐洲九寨溝」。1979年已被聯合國列為世界自然遺產。

After breakfast at hotel, proceed to the famous [Plitvice Lakes National Park]. It is one of the oldest and largest national parks in Croatia, world-famous for its lakes arranged in cascades.

住宿:Panorama Zagreb Hotel 4\* or equivalent

## 5/7 DAY 9 Zagreb Postojna Cave 布斯當娜鐘乳石洞 2H Ljubljana 盧布爾雅那-斯洛文尼亞首都 早/晚餐

前往歐洲最大的【布斯當娜鐘乳洞】，七億年歷史，洞內終年氣溫7至10度，先乘小火車入內，再徒步參觀。繼而驅車往首都盧比安娜，城內的盧比安娜河穿越整個城市中樞。著名的【三道橋】就是橫跨兩岸重要的橋樑，外形獨特，環城所見大部份建築主要是巴洛克式為主。

Proceed to the [Postojna Cave]. Take a small train-ride into the cave to explore the amazing panorama. Continue proceed to Ljubljana. The [Triple Bridge] is a group of three bridges across the Ljubljana River, connects the Ljubljana's historical town on one bank, and the modern city of Ljubljana on the other.

住宿:Radisson Blu Plaza Ljubljana 4\* or equivalent

## 5/8 DAY 10 Ljubljana Lake Bled 碧湖-斯洛文尼亞 Salzburg 薩爾斯堡-奧地利 179KM 2.5H 早/晚餐

前往斯洛文尼亞之世外桃源-【碧湖】，特別安排船游湖區內的秀麗景色，遠觀湖島上【聖瑪利亞教堂】，登上湖岸峭壁上的【布萊德城堡】，湖映相照，實人間仙景。之後前往奧地利西部歷史悠久、景色迷人的薩爾茨堡。【老城】的大部分區域都屬於步行區，是散步和逛商店的理想去處。

Beginning the day with boat tour [Lake Bled]. Far view [St. Mary Church]. Then visit [Bled Castle], a medieval castle built on a precipice above the city of Bled, overlooking Lake Bled. Proceed to Salzburg, its the fourth-largest city in Austria. Stroll down the [Old Town] of Salzburg, and enjoy time leisure shopping.

住宿:Wyndham Grand Salzburg Conference Centre 4\* or equivalent

## 5/9 DAY 11 Salzburg 維也納-奧地利 298KM 3.5H 早/晚餐

前往奧地利首都維也納，遊覽維也納近郊著名的【美泉宮】，這座壯麗的巴洛克式建築。外觀【維也納國家歌劇院】，一座高大的方形羅馬式建築。參觀【美泉宮花園】。美泉宮與霍夫堡、美泉宮，列為維也納三大宮殿。

Upon arrival in Vienna. Tour [Schonbrunn Palace], a former imperial summer palace. Amaze by the exterior of the [Vienna State Opera]. The [Schloss Belvedere gardens] are a gem of Baroque landscape design.

住宿:NH Vienna Airport Conference Center 4\* or equivalent

## 5/10 DAY 12 Vienna Cesky Krumlov 古姆洛夫-捷克 3H 早/晚餐

【白水公寓】整座五顏六色的建築宛如童話公寓一般。遊覽公寓正對面具有「白水風格」的【白水藝術村】。外觀【霍夫堡皇宮】。從霍夫堡前的菜市場大街一路走到【格本大街】。外觀【聖史蒂芬教堂】位於維也納的心臟地帶。前往參觀“古姆洛夫”，漫遊這個歐洲最迷人的中世紀古城。

[The Hundertwasserhaus], it is an expressionist landmark of Vienna. Exterior view the former principal imperial palace, the [Hofburg]. Walk from Hofburg to [Graben Street], one of the most important promenades streets in Vienna. Outside view [St. Stephen's Cathedral], one of the city's most recognizable symbols. Head to Cesky Krumlov.

住宿:The Old Inn 4\* or equivalent

## 5/11 DAY 13 Cesky Krumlov Prague 布拉格-捷克 3H 早/晚餐

舊城區內之【聖維塔教堂】和【市政廣場】及清幽的散步路線。之後前往千塔之都—布拉格。游覽布拉格新城市的象徵—【瓦茨拉夫廣場】。遊覽【市民會館】、【火藥塔】。之後自由活動。

Stroll down the old town, visit the [Parliament] and [Church of St. Vitus], a Gothic church. Afterwards, proceed to the capital of Czech Republic - Prague. Tour the [Municipal House], [Powder Tower], and [Wenceslas Square] is one of the main city squares in the New Town of Prague.

住宿:Panorama Hotel Prague 4\* or equivalent

## 5/12 DAY 14 Prague 布拉格 早/晚餐

參觀世界最大的古堡之【布拉格堡】，現為總統府。著名的哥特式建築【聖維特大教堂】。外觀巴洛克式建築【聖尼古拉教堂】。隨後我們將穿越著名的【黃金小巷】、參觀文學家【卡夫卡的舊居】。漫步於東歐最古老的石橋—【查理大橋】，前往【舊城廣場】，【聖瑪利亞教堂】，舊市政廳上歐洲最古老的【天文大鐘】。

Visit to the [Prague Castle], the largest ancient castle in the world. [St Vitus Cathedral], a Gothic architecture and is the most important church in the country. Exterior view the [St. Nicholas Church], Pass through the [Golden Lane] and visit the [Kafka old residence]. Stroll down the [Charles Bridge] to the [Old Town Square].

住宿:Panorama Hotel Prague 4\* or equivalent

## 5/13 DAY 15 Prague ✈️ Vancouver 早餐

早餐后，前往機場辦理登機。行程圓滿結束。

After breakfast, transfer to airport. Tour ends.